



5th February, 2021

Circular No. 20046

Dear Parents/ Guardians,

Board Game and Chess Courses (S1-S5)

To instill a positive learning attitude and encourage students to actively participate in extra-curricular activities to achieve whole-person development, Board Game and Chess Club is going to organise board game and chess courses for students. It is hoped that students can gain a better understanding about their strengths and weaknesses and their concentration, patience, emotion management and ability to overcome adversity can be enhanced through the courses.

The details concerning the courses are as follows:

Dates	Time	Type of courses	Fee	Quota
20/3, 27/3, 17/4, 24/4, 8/5, 15/5, 22/5, 29/5 (8 lessons in total)	10:30 -11:30	Board game	\$200	Senior Course (S4- S5) Junior Course (S1- S3) 12 students/ Course
22/3, 12/4, 19/4, 26/4, 3/5, 10/5, 17/5, 24/5 (8 lessons in total)	15:30 - 16:30	International Chess	\$200	20 students/ Course
17/3, 24/3, 14/4, 21/4, 28/4, 5/5, 12/5, 26/5 (8 lessons in total)	15:30 - 16:30	Chinese Chess	\$200	20 students/ Course
19/3, 26/3, 16/4, 23/4, 30/4, 14/5, 21/5, 28/5 (8 lessons in total)	15:30 - 16:30	Go Chess	\$200	20 students/ Course

Remarks:

1. All the courses will be conducted through an online basis.
2. For the chess courses, we will arrange for students to attend an advanced course or a beginner course according to their prior knowledge and skills of the chess.
3. Places will be allocated by lot drawing if applications exceed the quota.
4. Supplementary lessons will not be offered in case of personal leave or sick leave.

If your son/ ward would like to apply for the class, please submit an online application via the QR code below by 24th February. Should you have any enquiries, please feel free to contact Mr. KC Cham at 2711 8175.



Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal





敬啟者：

通告編號：20046

桌上遊戲及棋類興趣班

本校重視培養學生良好的學習態度，並鼓勵學生積極參與課外活動，達致全人發展。本校將為學生舉辦桌上遊戲及棋類興趣班，希望透過這些活動可讓學生認識自己的強弱項，協助他們提升專注力、耐力，加強應付逆境的能力及情緒管理。活動詳情如下：

上課日期	時間	類別	費用	人數
20/3, 27/3, 17/4, 24/4, 8/5, 15/5, 22/5, 29/5 (共 8 堂)	10:30- 11:30	桌上遊戲	\$200	高中班 (S4- S5) 初中班 (S1- S3) 12 人/ 每班
22/3, 12/4, 19/4, 26/4, 3/5, 10/5, 17/5, 24/5 (共 8 堂)	15:30- 16:30	國際象棋	\$200	20 人/ 每班
17/3, 24/3, 14/4, 21/4, 28/4, 5/5, 12/5, 26/5 (共 8 堂)	15:30- 16:30	中國象棋	\$200	20 人/ 每班
19/3, 26/3, 16/4, 23/4, 30/4, 14/5, 21/5, 28/5 (共 8 堂)	15:30- 16:30	圍棋	\$200	20 人/ 每班

- 備註：1. 所有興趣班皆以網上授課形式進行。
2. 所有棋類興趣班皆分為進階班及入門班，導師會根據學生棋力分班。
3. 若參加人數超過名額要求，將會採用抽籤方式決定。
4. 如因病或事請假，缺席之課堂將不獲補堂。

若有興趣參加的學生，請於 2 月 24 日(星期三)或之前掃描以下 QR Code 填妥網上報名表。如有查詢，可於辦公時間內致電 27118175 與湛國鏘老師聯絡。



此致
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟